
PEDAGO RY PÖYTÄKIRJA

HALLITUKSEN KOKOUS 4/24

Aika 5.3.2024 klo 16.15

Paikka Lyhty

Läsnä:

Atte Urama

Veera Hynninen

Saaga Rissanen (zoom, saapui 16.37, poistui 17.51)

Lotta Seppänen (zoom, saapui 16.38, poistui 17.30)

Sara Kangassuo

Maiju Lintulahti

Essi Kurth

Eero Kokkarinen (zoom)

Sonja Holm (Zoom, saapui 17.09)

Marianna Palola

Aapo Nikula

Maria Malinen

1. Kokouksen avaus

Atte Urama avasi kokouksen ajassa 16.19.

2. Kokouksen laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen

Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Esityslistan hyväksyminen

Lisätään kohta 5.5. Kevätkokouksen käsikirjoitus

4. Pöytäkirjantarkastajien valinta

Pöytäkirjan tarkastajiksi valittiin Maria Malinen ja Eero Kokkarinen.



5.

5.1. Puheenjohtajiston terveiset

Atte Urama muistuttaa vastaamaan sähköposteihin heti. JyväSpeksin lippukiintiö

ehtinyt mennä jo, kun sähköposti on mennyt ohi.

Kysymystä heräsi vujukutsuista ja siitä, kenelle niiden vastaaminen kuuluu. Käydään

sähköpostikäytänteitä vielä tarkemmin läpi iltakouluissa.

5.2. Sääntömuutokset

Atte Urama ja Veera Hynninen kävivät läpi sääntömuutosehdotukset.

alleviivattu teksti = poistetaan

lihavoitu teksti = lisäys/muutos

normaali teksti = pysyy entisellään

SÄÄNTÖMUUTOSEHDOTUS 1

6 §

Aineyhdistyksen päättävänä elimenä on aineyhdistyksen kokous. Yhdistyksen

kokoukseen voidaan osallistua hallituksen tai yhdistyksen kokouksen niin päättäessä

myös tietoliikenneyhteyden tai muun teknisen apuvälineen avulla kokouksen aikana.

Aineyhdistyksen kevätkokous, joka on aineyhdistyksen vuosikokous, pidetään

helmi-maaliskuun aikana ja syyskokous loka-marraskuun aikana hallituksen

määräämänä päivänä.

Ylimääräinen aineyhdistyksen kokous on pidettävä, jos vähintään 1/10

aineyhdistyksen äänioikeutetuista jäsenistä sitä erityisesti ilmoitettua asiaa varten

kirjallisesti vaatii tai kun hallitus katsoo sen tarpeelliseksi.

Kutsut aineyhdistyksen kokouksiin laatii hallitus.



Yhdistyksen kokouksista on ilmoitettava jäsenistölle hallituksen valitseman

viestintäkanavan kautta vähintään viikkoa ennen kokousta.

Kokouskutsu yhdistyksen kokouksiin on lähetettävä jäsenistölle hallituksen

valitseman viestintäkanavan kautta vähintään viikkoa ennen kokousta.

SÄÄNTÖMUUTOSEHDOTUS 2

9 §

Aineyhdistyksen toimeenpanevana elimenä toimii hallitus, jonka toimikausi on

kalenterivuosi. Hallitukseen kuuluu aineyhdistyksen syyskokouksen erikseen

valitsemien puheenjohtajan ja varapuheenjohtajan lisäksi 5-12 jäsentä. Hallituksen

jäsenistä vähintään kolmen on oltava ensimmäisen vuosikurssin opiskelijoita.

Aineyhdistykselle voidaan valita myös toimihenkilöitä, jos hallitus katsoo sen

tarpeelliseksi.

Toimihenkilöiden toimikausi määritellään kevätkokouksessa.

Toimihenkilöiden toimikausi määritellään valinnan yhteydessä hallituksen

kokouksessa. Toimikausi voi kestää korkeintaan vuoden, jonka jälkeen

toimikausi on määriteltävä uudelleen.

Valituille toimihenkilöille on määrättävä toimivalta toimikauden ajaksi.

Toimihenkilöllä on puhe- ja äänioikeus hallituksen kokouksissa.

Toimihenkilöllä on puheoikeus hallituksen kokouksissa.

Muutos toimihenkilön toimikauden määrittämiseen tulisi sen vuoksi, että ei tarvisi jo

kevätkokoukseen tietää mitä kaikkia toimihenkilöitä tarvitaan. Kaikilla

toimihenkilöillä ei myöskään tarvitse olla vuoden kestävää pestiä. (Esim.

vapputoimihenkilön kauden ei tarvitse olla koko vuotta). Maria Malinen kysyy,



tarvitseeko olla jokin tietty aika, että saa toimihenkilöille kuuluvat edut. Nämä

linjataan ohjesääntöihin. Ohjesääntöjä voi muokata pelkällä yhdistyksen kokouksella.

Toimihenkilöillä on tämänhetkisten sääntöjen mukaan puhe- ja äänioikeus hallituksen

kokouksessa. Pohdittiin, että toimihenkilöt eivät tarvitse äänioikeutta, mutta

puheoikeus säilyisi.

Atte Urama mainitsi tässä kohtaa myös ohjesääntöjen muokkaamisesta, jonne tulisi

Hallinto-ohjesääntö. Tähän palataan myöhemmin iltakoulussa.

SÄÄNTÖMUUTOSEHDOTUS 3

13 §

Yhdistyksen sääntöjen muuttamisesta ja yhdistyksen purkamisesta on päätettävä

kahdessa vähintään kuukauden väliajoin pidettävässä aineyhdistyksen kokouksessa.

Päätös on tehtävä kummassakin tapauksessa kolmen neljäsosan enemmistöllä

annetuista äänistä.

Yhdistyksen sääntöjä muutettaessa on sääntömuutosehdotus hyväksyttävä ensin

hallituksen kokouksessa, jonka jälkeen sääntömuutos on hyväksyttävä

aineyhdistyksen kokouksessa.

Yhdistyksen purkamisesta on päätettävä kahdessa vähintään kuukauden

väliajoin pidettävässä aineyhdistyksen kokouksessa.

Päätös on tehtävä kummassakin tapauksessa suljetulla äänestyksellä kolmen

neljäsosan enemmistöllä annetuista äänistä.

Tämä sääntömuutos helpottaisi sääntömuutosten tekemistä, ja toive on tullut Petro

Pitkäseltä.

Saaga Rissanen saapui klo 16.37 (zoom)

Lotta Seppänen saapui 16.38 (zoom)



5.3. Toimintakertomus 2023

Toimintakertomus käsitellään kevätkokouksessa. Toiminnantarkastajat ovat jo käyneet

toimintakertomuksen läpi ja allekirjoittaneet sen.

5.4. Tilinpäätös 2023

Tilinpäätöstä ei käsitelty kokouksessa yhteisesti, vaan puheenjohtaja Atte pyytää

katsomaan sen itsenäisesti.

5.5. Kevätkokouksen käsikirjoitus

Käytiin läpi kevätkokouksen käsikirjoitus ja sovittiin siihen kuuluvat vastuuroolit.

Tauko 16.52-16.57

Essi Kurth saapui 16.54

6. Talous

Tilin saldo: 10 290,12€

Jäsenten määrä: 364 varsinaista jäsentä, 2 alumnijäsentä

Viime kokouksen jälkeen tilitapahtumat ovat koostuneet muun muassa

tapahtumalaskuista, Kide.appin ja SumUpin tilityksistä ja kulukorvauksista.

Ehdotetaan maksettavaksi: yhteensä 395,96€ kulukorvauksia.

6.1. Lisätalousarvio 2024



Isoimpia muutoksia on tulossa edustuskuluihin. Esimerkiksi Soolin liittokokoukseen

voisi varata Pedagolta budjettia sekä lisätä budjettia myös vuosijuhlaedustuksiin.

Lisätalousarviossa ei näy esimerkiksi Herkkuapprot, jotka tuottavat rahaa. Täytyy

huomioida myös hallituspaidat sekä laulukirjat. Lisätalousarvioon palataan

yhdistyksen ylimääräisessä kokouksessa.

Käytiin läpi, mitä yhdistyksen ylimääräinen kokous tarkoittaa.

7. Toimikuntien kuulumiset

7.1. OKL:n toimikunnat

7.1.1. Pedagoginen toimikunta

Edellinen kokous oli 13.2, mutta kumpikaan opiskelijaedustajista ei ollut paikalla.

OPS-info oli tänään 5.3. ja käytiin läpi sen antia. Uusi opetussuunnitelma tulee

voimaan 1.8.2024. Ensi lukuvuosi on aikaa tehdä keskeneräiset opintokokonaisuudet

valmiiksi vanhalla opetussuunnitelmalla. Uudet opintokokonaisuudet vastaavasti

uuden opetussuunnitelman mukaan. Muutoksia on tulossa mm. aineopintojen

laajuuteen sekä opetusharjoitteluihin.

OPS-infosta on tulossa tallenne, ja muistutetaan jäsenistöä sen katsomisesta.

7.1.2. Opintoasiatoimikunta

Edellinen kokous oli 5.3. ja molemmat opiskelijaedustajat olivat paikalla.

Puhuttiin opintojaksoille ilmoittautumisen aikatauluista ja mahdollisista ensi vuoden

kotiryhmistä sekä orientaatio-ohjelmasta.

Veera Hynninen pyysi välittämään eteenpäin huolta yliopiston parkkipaikkojen

maksullisuudesta, sillä se luo eriarvoisuutta esimerkiksi. maisteriopiskelijoille, jotka

asuvat eri kaupungissa ja joutuvat kulkemaan autolla. Edunvalvojat ottavat tästä

koppia ja vievät asiaa eteenpäin JYY:lle.



7.1.3. YVV-toimikunta

Ei ole ollut kokouksia.

7.1.4. Yhteistyötoimikunta

Kokous tulossa myöhemmin, ei mitään uutta.

8. Tutor

Hakemukset on saatu ja tutor- ja fuksivastaava Maria on laittanut ne eteenpäin

tutorvalitsijoille. Hakemuksia oli yhteensä 13.

8.1. Valintaperusteet

Käytiin läpi tutorin valintaperusteet: Tutoriksi haetaan persoonaltaan ja kiinnostuksen

kohteiltaan erilaisia ihmisiä, jotka täydentävät toisiaan omilla vahvuuksillaan.

Valintaan voi vaikuttaa hakijan vuosikurssi, kotiryhmä ja sivuaine, sillä nämä

edesauttavat tutoria tukemaan kotiryhmään profiloitumista. Tutor on valmis tekemään

yhteistyötä ja luomaan hyvää ilmapiiriä Pedago ry:n hallituksen, laitoksen,

koulutuspalveluiden ja muiden tutoreiden kanssa. Tutor on sitoutunut tutorin pestiin

sekä keväällä että koko syksyn ajan. Itseohjautuva ja valmis auttamaan fukseja sekä

aktiivinen toimija yhteisössään. Kykenee aktiivisesti edistämään yhteisöllisyyttä

fuksijoukkonsa ja muiden opiskelijoiden yleisen ilmapiirin hyväksi.

Lisäksi kohtaa kaikki ennakkoluulottomasti.

Kriteerit on tiedossa valitsijoilla, jotka pisteyttävät hakemukset kriteerien perusteella.

Lotta Seppänen poistui 17.30

8.2. Tutorvalitsijat



Valinnassa mukana seuraavat henkilöt:

Fuksitoimikunnasta Tuulia Turpeenoja, vanhoista tutoreista Aino Johansson,

Marianna Palola sekä Olivia Haataja. Pedagon hallituksesta varapuheenjohtaja Veera

Hynninen ja muita hallituksen jäseniä Saku Virtanen, Aapo Nikula, Eero Kokkarinen,

Maiju Lintulahti sekä ääntenlaskijana Maria Malinen.

8.3. on tutoreiden on mahdollista tulla esittäytymään valitsijoille, jotka vievät

ehdotuksen laitokselle. Viimeistään 2.4. tulee tulos valittavista tutoreista.

9. Viestintä

Keskusteltiin yleisesti viestinnästä. Koska on paljon viestittävää, myös

viikonloppuisin voisi postata jos ei muulloin ole mahdollista ja tulisi paljon asiaa.

Sonja Holm laittoi ohjetta ajastettuun postaukseen. Tällöin viikonloppuisin ei tarvisi

tehdä työtä postauksen eteen vaan sen voisi ajastaa jo aiemmin julkaistavaksi.

Essi Kuth nosti esiin myös sen, että kaikilla ei ole sosiaalista mediaa ja viestintää

tapahtuu paljon instagramissa. Pohdittiin, voisiko laittaa kuukausikirjeitä

sähköpostilla tapahtumista. Nettisivuilla kuitenkin näkyy kattavasti tapahtumat ja

pyritään jatkossakin laittamaan tarkasti sinne niin, että kaikki oleellinen tieto on

jokaisen saatavilla.

9.1. Hallituksen yhteystiedot nettisivuilla

Atte Urama laittaa hallituslaisten yhteystiedot (sähköpostiosoitteet ja

telegram-käyttäjänimet) nettisivulle näkyviin.

10. Kerhot ja oheistoiminta

10.1. Liikuntavuoro



Kevään liikuntavuorot on julkaistu, ja porukkaa on käynyt hyvin. Corpus kyseli U2-

liikuntavuorosta joka on lauantaisin.

10.1.1. Liikuntakysely

Palataan liikuntakyselyn vastauksiin seuraavassa kokouksessa, jossa myös

liikuntavastaava Saku on paikalla.

10.2. Kirjakerho

Seuraava kerho on tänään 5.3. klo 18. ja huhtikuun kerho 9.4. klo 18 Alkulähteellä.

Uudet vetäjät Sara Kangassuo ja Sere Jalonen on perehdytetty, ja he ottavat koppia

liukuvasti kevään aikana. Whatsapp-ryhmässä on jo kerrottu, että Sara ja Sere ovat

uudet toimijat. He laittavat myös instagramiin esittelyä itsestään ja kirjakerhosta

tulevien viikkojen aikana.

Kirjakerhon toiminnasta on myös tehty palautekysely, johon vastasi 7 henkilöä.

Viestinnästä kirjakerhoon on oltu tyytyväisiä (4-5). Yksi kommentti tuli, että

whatsapp-linkkiä ei löydä. Se on lisätty nyt nettisivuille. Facebook ryhmän

luopumisen kannalla ollaan, ja se onkin pääosin jo jäänyt taka-alalle. Kirjojen

valintatapa, tapaamisten viihtyisyys ja puheenvuoron saaminen on koettu kaikki myös

hyväksi, arvosana 4-5. Ainoastaan yksi 3 arvosana tullut kysyttäessä sitä, onko

kirjakerhoon helppo tulla. Tätä on kuitenkin tarkennettu avoimella vastauksella, että

kynnys tulla pitkän ajan jälkeen suurempi.

10.3. Käsityökerho

Edellisellä kerralla paikalla 15 henkilöä ja ommeltiin haalarimerkkejä. Seuraava

käsityökerho 18.3. Eväisiin meni rahaa 4,5e.

Haalarimerkki on suunniteltu käsityökerholle, ja se laitetaan tilaukseen muiden

tilattavien merkkien yhteydessä. Merkkejä tilataan 50 kpl.

Tauko klo 17.50-18.



Saaga Rissanen poistui 17.51.

11. Edunvalvonta

Edunvalvontatapauksia on ollut muutamia, liittyen POMM-opintoihin, monialaisiin

oppimiskokonaisuuksiin, sekä kasvatustieteiden perusopintoihin. Tapauksista on oltu

yhteydessä laitoksen henkilökuntaan. Kaikkiin viesteihin on myös saatu vastaus.

Edunvalvontatapahtuma SOOL:in kanssa on siirtynyt 22.3. tilavarausvaikeuksien

myötä. (Alunperin oli tarkoitus pitää 8.3.) Edunvalvojilla on tapaaminen Anne

Martinin kanssa ke 6.3. liittyen laitoksen ja Pedagon yhteistyöhön tänä vuonna.

Kokouksessa nousi esiin huoli myös POMM1130- kurssista, jossa on epätasaiset

toteutustavat eri kurssivetäjien välillä. Edunvalvojat ottavat koppia tästä.

Roteva-koulutuksesta on välitetty viestiä ja kartoitetaan jäsenistön kiinnostusta

osallistua koulutukseen. Varkaat ovat myös kiinnostuneita ja heidän kanssaan voisi

tehdä yhteistyötä, jos koulutusta lähdetään järjestämään. Jos koulutus on kallis, niin ei

välttämättä kannattava eikä saada porukkaa riittävästi. Pedago voisi tarjota osan

hinnasta. Avekkikoulutus on myös vaihtoehto, jos Rotevaan ei ole tarpeeksi

halukkaita. Roteva on melko samantyylinen koulutus.

Edunvalvojat tekevät jossain kohtaa instagram-storyyn esittelyä itsestään.

12. Yhdenvertaisuus

12.1. YV-kysely

JYY:n tekemä yhdenvertaisuuskysely on laitettu kahteen kertaan Pedagon

instagram-storyyn ja se löytyy myös nettisivuilta. Kooste tulee, kun tiedetään onko

saatu 20 vastausta. Syksyllä tehdään Pedagon oma yhdenvertaisuuskysely sekä

esteettömyyskysely.



Keskusteltiin fuksien kesken käydyistä ikävistä kommenteista koskien kostajaisten

teemaa. Yhdenvertaisuusvastaavat voisivat jatkossa ottaa tämänkaltaisia asioita

hoidettaviksi. Lisäksi pohdittiin, että ei tehdä anonyymejä kyselyitä ellei se ole aivan

pakollista. Jatkossa kerätään sähköpostiosoitteet vastaajilta.

Tässä kohtaa käytiin läpi myös fuksitoimikunnan kanssa tehtävästä yhteistyöstä.

Toiveena olisi, että fuksitoimikunnasta tulisi aina joku hallituksen kokoukseen

kertomaan kuulumisia. Näin on ollut syksyllä, mutta nyt aikataulusyistä ei ole päässyt.

Maria Malinen laittaa tästä vielä viestiä fuksitoimikunnan ryhmään.

13. Työelämä- & alumnitoiminta

Valmistuvien info tulossa 6.3.

14. SOOL

Soolin kevään tapahtumat on päivämäärien osalta selvät ja näitä julkaistaan myös

Pedagon instagramissa.

Essi Kurth on välittänyt Pedagon kuulumisia Sofia Salolle, joka välittää terveisiä

Soolin hallitukselle.

Liittokokous on tulossa 20.-21.4. ja 4.4. pitää viimeistään ilmoittaa, ketä Pedagosta

lähtee edustamaan. Puheenjohtajisto kartoittaa läpi halukkaita lähtijöitä

Telegram-kyselyllä ja käydään tätä vielä läpi iltakoulussa. Atte Urama käy pikaisesti

läpi, mitä liittokokouksessa tehdään, mm. valitaan uusi Soolin hallitus.

Toinen aluetoimijoista valmistuu, joten aluetoimijahaku tulossa jossain vaiheeessa, ei

vielä tietoa milloin. Anni Hakala on jo edustamassa luokanopettajia Soolin

aluetoimijana, joten ei ehkä ole tulossa toista luokanopettajaopiskelijaa tähän pestiin.

15. Kansainvälisyys



Kansainvälisyysvastaava Sara on ottanut yhteyttä muihin kasviksiin kv-tapahtuman

tiimoilta. Stimulus ja Abakus ovat ainakin kiinnostuneita. Tapahtuma olisi 4.4 ja Sara

yrittää saada vielä muitakin mukaan.

Kv-forumeita on ollut pari kertaa, mutta niissä ei ole ollut opiskelijaedustajaa

paikalla. Seuraava olisi 12.3., mutta Pedagolla on kevätkokous silloin.

Keskusteltiin, miten vaihto-opiskelijoita saisi aktivoitua tapahtumiin.

KV-whatsapp-ryhmässä nyt vain kaksi jäsentä. Aapo Nikulalla on yhteisiä kursseja

vaihto-opiskelijoiden kanssa, ja voisi toimia pedagon ja vaihto-opiskelijoiden

linkkinä. Vaihto-opiskelijat käyvät ainakin Revon ydinpommeilla, ja sen yhteyteen

voisi koittaa järjestää tapahtumaa.

16. Kestävä kehitys

Kirpputori järjestetään 9.4. Ryhtilässä. Aapo Nikula hoitaa tätä Pedagon osalta.

Tulossa on hyväntekeväisyys-haalarimerkki, jonka tuotot lähetetään jollekin

hyväntekeväisyysjärjestölle. Vielä ei päätetty, mihin tuotot menevät. Merkit tilataan

kevään aikana (50kpl). Samaa perinnettä voisi jatkaa tulevinakin vuosina, lahjoitetaan

vain tuotot eri kohteisiin.

Keskusteltiin hallituspaidoista ja palataan niihin iltakouluissa tarkemmin. Sonja Holm

ottaa paitojen suunnittelusta vastuuta ja myös puheenjohtajisto Atte Urama ja Veera

Hynninen suunnittelevat yhden designin. Äänestetään iltakoulussa, millainen tilataan

ja sovitaan myös, mistä tilaus tehdään.

17. Fuksitoimikunta

Maria Malinen kävi fuksitoimikunnan kokouksessa 21.2. Seuraava kokous on 6.3.

Fuksitoimikunta järjestää pulkkamäen 19.3. ja tapahtuma on laitettu instagramiin.

Pulkkia saadaan lainaan JYY:ltä sekä Pörssiltä.



Fuksitoimikunta teki kostajaisten teemaan liittyen kyselyn, johon tuli muilta fukseilta

epäasiallisia vastauksia. Tätä käydään läpi Pedagon hallituksen sekä fuksitoimikunnan

puheenjohtajiston palaverissa.

Tauko 18.48-18.55

18. Vuosijuhlatoimikunta Pedago 60v.

Tiimit ja vetäjät on mietitty valmiiksi ja perjantaina 8.3. on ensimmäinen tapaaminen.

Tiimien alustavat kokoonpanot on tehty sen mukaan, mitä hakijat ovat

hakulomakkeessa toivoneet. Tällä hetkellä tiimit ovat kuitenkin epätasaiset ja

esimerkiksi viestintä- ja esiintyjätiimissä on liian vähän porukkaa kun taas sillis- ja

koristelutiimit olivat suosittuja. Ensimmäisessä tapaamisessa tiimiläisillä on vielä

mahdollisuus vaikuttaa, missä tiimissä pääasiassa työskentelevät. Painotetaan myös

sitä, että tiimit tekevät yhteistyötä. Tapaamisessa käydään läpi myös vujutiimiläisten

pelisäännöt yhdessä.

Pohdittiin myös, voisiko viestintä- ja koristelutiimin yhdistää yhdeksi ryhmäksi, joka

hoitaa vujujen visuaalista puolta tai voisiko jokaisessa tiimissä olla erikseen

viesintävastaava, joka hoitaa vujujen viestinnän omasta tiimistään. Ei tehty näiden

suhteen päätöksiä. Otetaan ideoita toteutuksesta myös vujutiimiltä.

Paviljonki on varattu alustavasti vuosijuhlapaikaksi ja sieltä on saatu tarjous, joka on

budjettiin nähden liian hintava. Pohditaan vielä, jos löytyisi edullisempi paikka tai

vaihtoehtoisesti täytyy etsiä paljon hyviä sponsoreita.

Maiju Lintulahti on laittanut Scandic Laajavuoreen viestiä ja kysynyt mahdollisuutta

järjestää vuosijuhlat siellä.

Vuosijuhliin on budjetoitu Pedagolta 2000€, loput kulut katetaan

osallistumismaksuilla sekä sponsoreilla.

Yleisenä käytäntönä on, että viiden vuoden aikana ei olisi samassa paikassa

vuosijuhlia.



19. Yhteistyö

Fuksitoimikunnalle on saatu edut Heidi’s:iin. Freetimen ja Revolutionin kortit ovat

tulossa myöhemmin. Revolutioniin on suunnitteilla virkistysilta toimareiden ja

hallituslaisten kanssa.

Haalarisponsorit: R-kioskin kanssa on vielä lopulliset neuvottelut kesken. Kauppiaan

puolesta matkakeskuksen ja kauppakadun myymälät lähtevät mukaan.

Yhteistyökysely on menossa 15.3. saakka.

Yritysyhteistyötoimihenkilöä haetaan kevätkokouksessa. Hänen vastuullaan olisi

uuden yhteistyön hankkiminen.

19.1. Yhteistyösopimukset

Revolutionin ja Freetimen kanssa on saatu sopimukset tehtyä. Intersportin kanssa

sopimus on päättynyt. Sopimusneuvotteluita jatketaan R-kioskin kanssa.

Sanoma pro:hon ja Otavaan on oltu yhteydessä. Niiden kanssa voisi järjestää jotain

tapahtumia tai saada markkinointia materiaaleista.

19.2. Tuotemyynti

Eero Kokkarinen hoitaa tuotemyyntiä Saaga Rissasen ollessa ulkomaan harjoittelussa.

Uusi sitsilaulukirja löytyy drivesta. Laulukirjan osalta on tapaaminen 18.3. klo 16.

20. Menneet tapahtumat

20.1. Kasvisten Talvirieha 7.2.



Kaikki kasvisainejärjestöt pääsivät paikalle pitämään rastia ja Pedagon rastina oli etsiä

lumesta palloja. Tapahtumapäivänä oli tosi kylmä, mikä verotti osallistujia. Alunperin

joukkueita piti olla 11, mutta lopulta osallistuvia joukkueita oli kolme. Kuitenkin

tunnelma oli kiva ja porukka tykkäsi.

Tämän tyyppisiä tapahtumia on tulossa lisää.

20.2. Helmikuun hengailuilta 14.2.

Hengailu oli mukava ja onnistunut. Paikalla oli n. 10 osallistujaa eri vuosikursseilta.

Ohjelmassa oli mm. musavisa sekä hengailua. Tapahtumaan ei mennyt koko siihen

varattu budjetti.

20.3. SOOLin Talvipäivät 23.-25.2.

Bussimatkan ja päivätanssien osallistujille laitettiin palautekysely suoraan

sähköpostiin. Vastauksia saatiin kerättyä 54 kappaletta. Palautteissa oli niin risuja kuin

ruusuja. Saatiin hyvin esille kehityskohteita ensi Talvipäiviä varten ja nämä

merkataan Testamenttiin seuraavia järjestäjiä varten.

Tiivistystä palautteesta:

Bussimatka koettiin yleisesti kivana, mutta esiin oli tullut 5. bussista palautetta siitä,

että ei ollut ohjelmavastaavaa tai turvahenkilöä. Bussi-ilmottautumisen yhteydessä

näihin pesteihin kuitenkin kysyttiin porukkaa, mutta innokasta tähän bussiin ei

löytynyt. Tässä bussissa ei ollut Pedagolaisia matkassa. Yhdessä bussissa oli ollut

asiatonta kielenkäyttöä ohjelmavastaavien osalta. Muuten bussimatka oli nähty

onnistuneena.

Päivätanssit olivat osan mieleen liian pitkät, osa taas tykkäsi. Ihmetystä oli tullut siitä,

miksi muita kaupunkeja tai ainejärjestöjä ei ollut samassa paikassa ja osa epäili

paikassa olleen sisäilmaongelmia.

Palautteista nousi myös esiin se, että olisi hyvä jos bussimatkat olisi yhteisöllisempiä

eikä vain yhden ainejärjestön järjestämiä. Esimerkiksi Pedagon turvallisemman tilan



periaatteet oli olemassa myös busseissa, jossa ei ollut Pedagolaisia ja tämä ilmeisesti

nähtiin huonona asiana.

Yhden matkustajan tavarat oli jäänyt bussiin ja pohdintaa herätti se, kenen vastuulla

tämä on.

Palautteet menevät eteenpäin kasvisten pj-miitissä. Atte ottaa yhteyttä myös

Sporticukseen palautteen osalta.

21. Tulevat pöhinät

21.1. Vero Moda ja Jack & Jones asiakasilta 6.3.

Peruttu vähäisen osallistujamäärän vuoksi.

21.2. Kasvisten suursitsit 7.3.

Pedagolla mennyt huonosti lippuja. Punahaalarisitsit ovat parin viikon päästä tästä

tapahtumasta, mikä voi vaikuttaa asiaan. Muut ainejärjestöjen edustajat ovat voineet

ostaa ylimääräisiä lippuja.

21.3. Herkkuapprot 13.3.

Tällä hetkellä tapahtumaan on myyty yli 1000 lippua. Sonja Holm on laittanut

hallituksen Telegramiin linkin, jossa voi ilmoittautua tentaattoriksi tai turvahenkilöksi

tapahtumaan.

Sonja on tehnyt ilmoituksen poliisille yleisötilaisuuden järjestämisestä. Tämä maksoi

38e ja kulukorvaus siitä on tehty. Järjestelyt ovat lähes valmiita.

Yleisen lippukannan kaikki 300 lippua on mennyt, ja pohdittiin lisämyyntiä. Laitetaan

lippukannoista ylijääneet liput yleiseen myyntiin.

21.4. Pörssin rinnerieha 14.3



Pedagon lippukanta oli 70 kpl Londonin jatkoilla ja kaikki liput menivät

ensimmäisenä myyntipäivänä. Olivia Haataja hakee rannekkeet perjantaina 8.3. Olivia

laittaa myös lipun ostaneille sähköpostilla infoa, milloin lipun voi vaihtaa

rannekkeeksi.

21.5. Himos Winterfest 15.-16.3.

Ei uutta edellisen kokouksen jälkeen.

21.6. Maaliskuun hengailuilta: Pedagon pulkkamäki 19.3.

Pulkkamäestä keskusteltiin kohdassa 17 Fuksitoimikunta.

Pohdittiin tässä yhteydessä hengailuapproja. Näistä oli puhetta alkuvuodesta.

Sovittiin, että syksyllä otetaan taas hengailuapprot käyttöön ja mainostetaan niitä.

Merkkejä on vielä jäljellä.

21.7. Lajikokeilu 20.3.

Liikuntavastaava Saku ei ollut paikalla kokouksessa, joten tätä ei käsitelty

kokouksessa.

21.8. Punahaalarisitsit 21.3.

Pedagolta tulee tapahtumaan turvahenkilö (Johanna Karjanlahti) sekä toastmaster

(Sonja Holm). Pedago ry maksaa järjestäjien sekä turvahenkilöiden liput.

Lipunmyyntiä hoitaa Dumppi ry, joten lippu täytyy ensin ostaa ja laittaa Pedagolle

kulukorvaus. Toastmasterit pääsevät ilmaiseksi.

Sitseillä on mukana seitsemän ainejärjestöä, ja jokaisen tulee järjestää jokin

ohjelmanumero. Pohdittiin esimerkiksi flip-a-cupia, pantomiimia tms. opemaista

juttua, mikä toimisi isolle porukalle.



Maiju Lintulahti laitaa Pedagon sitsilauluja yhteiseen sitsikirjaan. Valittuja lauluja

ovat ainakin Opettajan ikuinen virta sekä Dumppari ja humanisti.

21.9. Pedago x SOOL tietovisailu 22.3.

Edunvalvojat ja SOOL järjestävät yhdessä tietovisailun. Kysymyksiä tulee

edunvalvonnasta, SOOL:sta ja myös yleisiä kysymyksiä. Palkintona SOOL:lta

tuotepussukka, sekä Pedagolta haalarimerkki ja jotain karkkeja.

22. META

Merkkimarkkinat ovat tulossa 20.3. Veera Hynninen on ilmoittanut Pedagon

myymään merkkejä ja linkkaa hallituksen Telegramiin taulukon, mistä voi

ilmoittautua myyntivuoroon.

Vapun kotibileet järjestetään 27.4. Keljon Tapiolassa.

Perehdytyksessä nousi ajatus potkiaisista viidennen vuosikurssin opiskelijoille.

Alustava päivämäärä olisi 15.5. Eero Kokkarinen ottaa tästä vastuun. Käsitellään tätä

tarkemmin iltakoulussa.

23. Seuraava kokous ja kokouksen päätös

Seuraava kokous on 16.4. Paikka ja aika tarkentuvat myöhemmin.

Atte Urama päätti kokouksen ajassa 19.52


